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OKRM/68/2024/Z/31

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
ze 4. jednání územní komise rady města konaného dne 9. 4. 2024

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. Zuzana Jindrová, 
Ing. arch. Martin Malec, Mgr. Jan Martínek, Josef Šikýř, Bc. Hana Štarková, 
Ing. Tamara Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Ludmila Váchová, Ing. Petr 
Vodrážka

Omluveni: Hana Meškanová

Nepřítomni:

Hosté:

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
Přijato usnesení č. 5/2024 (11 - 11,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Vladimíra 
Hrušková. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání.

2. Akce Ukliďme Česko - zapojení Územních skupin
V rámci akce Ukliďme Česko konané v sobotu 6. 4. organizovali předsedové Územních 
skupin úklidy ve svých oblastech, konkrétně v Nemanicích, na sídlišti Vltava, v Mladém 
(dvě místa) a v Novém Vrátě (3 místa). Územní skupina č. 6 plánuje uskutečnit úklid 
v sobotu 20. 4. v oblasti Složiště. Ve většině lokalit byla účast dobrovolníků hojná a bylo 
shromážděno velké množství odpadu. 
Přislíbené finanční prostředky na občerstvení pro dobrovolníky nebyly skupinám prozatím 
poskytnuty. Řeší se administrativní proces.

3. Výsadba zeleně - spolupráce s Komisí pro životní prostředí
Komise projednávala podnět Územní skupiny č. 3, ohledně náhradní výsadby stromů za ty 
vyvrácené nebo z jiných důvodů pokácené. Po konzultaci s paní náměstkyní Kudláčkovou 
byla přesná umístění předána přímo. Spolupráce s Komisí pro životní prostředí nebyla 
v tomto případě vhodná.
Členové komise přesto projevili zájem o spolupráci s danou komisí, například v případě 
plánované výsadby, péče o zeleň. Diskutovaný byl také připravovaný generel zeleně, který 
by měl zlepšit péči o ni. Komise žádá o možnost tento generel projednat na svém jednání, 
případně i ve spolupráci s komisí pro životní prostředí.

4. Podněty Územních skupin
Podnět z Územní skupiny č. 9 – Mladé, v ulici Kališnická byl odstraněn strom, který byl 
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v rámci zeleného čtverce mezi chodníkem a vozovkou. Tento čtverec včetně stromu byl 
odstraněn a vydlážděn. Jedná se o běžnou praxi? Lze odstranit bez náhrady uliční zeleň?
Předsedkyně Územní skupiny č. 10 – Třebotovice, Kaliště přednesla problém v Kališti, kdy 
při realizaci ZTV nemohou někteří obyvatelé vjet na své pozemky přes staveniště. Požádala 
o kontakt na stavbyvedoucího, aby se bylo možné domluvit na vjezdu po staveništi, 
případně další informace pro zmíněné obyvatele.
Na jednání Územní skupiny č. 3 – Vltava, přednesl občan podnět na výstavbu nabíjecí 
stanice u parkoviště na pozemku města. Má město plán na budování těchto míst?

5. Různé
Přijato usnesení č. 6/2024 (11 - 11,0,0)
Předseda informoval komisi o mapě pasportu komunikací, po které komise dlouhodobě 
volá. Již byla zveřejněna a je k nahlédnutí na stránce https://www.c-
budejovice.cz/hodnoceni-stavu-vozovek-chodniku a také na mapové aplikaci města. 
Výsledný nákres lze ještě připomínkovat.
Členové komise navrhli uspořádat společné setkání Územních skupin na konkrétní téma. 
Podobná setkání probíhala i v minulosti. Jako téma bylo navrženo územní plánování 
a chystaný nový územní plán města. Předseda toto setkání domluví a navrhne termín.
Na minulých jednáních komise informoval pan náměstek Bureš členy komise o přípravě 
zklidnění centra. Komise by přivítala, aby jí byl připravený návrh předložen k projednání 
a aby byly její připomínky vzaty v potaz a zapracovány. Jedná se o důležité téma pro řadu 
obyvatel a potažmo i Územních skupin.
Usnesení (Doporučení): Územní komise doporučuje radě města projednání plánu zklidnění 
dopravy v centru města touto komisí a zapracování jejich připomínek.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

4. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 5/2024:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

K bodu: Různé

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 6/2024:

územní komise rady města

d o p o r u č u j e
radě města projednání plánu zklidnění dopravy v centru města územní komisí a zapracování jejich 
připomínek.
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V Českých Budějovicích dne 22. 4. 2024

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Vladimíra Hrušková

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


